
Interpellation om hemlöshet i Gävle kommun.

Interpellation till kommunfullmäktige i Gävle.

Media har under den senaste tiden lyft upp frågan om hemlöshet.

Gävle Energi har hägnat in ett område där det blåser varm luft och där det samlats några 
hemlösa för att få värme.

Arbetarbladet redovisar den 1 mars socialtjänsten senaste statistik om hur många som var 
hemlösa 2017. Då var det 74 akuthemlösa.

Socialtjänsten i Gävle har Stallgatan, som inte kräver att de boende ska vara ”rena” men 
beviljat bistånd enligt Socialtjänstlagen. I boenden som socialen beviljar finns däremot ett 
villkor på nykterhet. 

RIA och Hedvigslundskyrkan ombesörjer även för en del hemlösa.

Gävle kommunen har påbörjat en planering för ett projekt, ”Bostad först”, där personer som 
är aktiva i sitt missbruk och personer med psykisk ohälsa får ett eget boende. 

Orsaken till hemlöshet variera från individ till individ. 

Frågor till Socialnämndens ordförande:

- Hur många hemlösa finns i Gävle kommun?
- Hur många av dessa är kvinnor och barn?
- Hur många är över 65 år?
- Hur långt har Socialtjänsten kommit med projektet ”Bostad först”?
- Vilka insatser har Socialtjänsten?
- Hur samarbetar socialtjänsten med andra organisationer och föreningar?
- Finns det ett behov av ett boende med dygnet runt service för äldre som är aktiva i 

sitt missbruk i Gävle kommun?
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